
 
 

PROTOKÓŁ   Nr 54.2012 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  

z dnia  20 listopada  2012 r. 
 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Feliks Malinowski -  Członek Komisji 
5. Kamil Laskowski   -  Czonek Komisji  
6. Aleksandra Świeżak  - Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Halina Kusak - Skarbnik Gminy  
2. Jadwiga Gizińska -  dyrektor ZOPO w Tłuszczu  
3. Krzysztof Gajcy   -  Przewodniczący Rady  
4. Joanna Jedrasik    -  zastępca kierownika OPS w Tłuszczu  
5. Maciej Puławski – redaktor gazety Stacja Tłuszcz 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji; 
2. Sprawy bieżące. 
3. Zapoznanie się z korespondencją skierowaną do Komisji; 
4. Wolne wnioski . 
5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji będzie przyjęty w późniejszym 
terminie .  
 
Ad2. Pani Joanna Jędrasik  zastępca kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Tłuszczu, zapoznała Komisję z projektami uchwał przygotowanymi na 
najbliższą Sesję Rady Miejskiej w Tłuszczu, która odbędzie się 4 grudnia 2012 
roku.   
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Komisja zapoznała  się.  
Przewodniczący Komisji poinformował, że w związku z tym, iż Komisja 
Budżetu i Inwestycji ma obowiązek zaopiniowania do 10 grudnia 2012 roku  
przedstawionego przez Burmistrza projektu budżetu gminy na 2013 rok, a 
projekt budżetu Komisja otrzymała w dniu dzisiejszym, to na następnym 
posiedzeniu Komisji będzie on szczegółowo omówiony.  
 
Przewodniczący Komisji poinformował  także, że w związku z tym iż 
zaplanowany na 2012 rok budżet w oświacie nie pokrywał stałych wydatków, na 
dzień dzisiejszy zaprosił Panią Jadwigę Gizińską, dyrektora ZOPO w Tłuszczu, 
aby omówiła zaplanowane wydatki w placówkach oświatowych na 2013 rok i 
powiedziała, czy przedstawiony  budżet na 2013 rok jest realny.  
Komisja przeanalizowała projekt budżetu i powróci do niego na następnym 
posiedzeniu Komisji. 
 
Dyrektor ZOPO w Tłuszczu na zadane przez Przewodniczącego Komisji pytanie 
– czy środki zabezpieczone w projekcie budżetu na 2013 rok na oświatę są 
wystarczające powiedziała, że nie jest w stanie odpowiedzieć, ponieważ nie ma 
pełnej informacji od Pani Skarbnik, ponieważ były drobne cięcia, ale dyrektorzy 
jeszcze tych informacji nie otrzymali, jutro jest spotkanie Burmistrza z 
dyrektorami szkół właśnie w tej sprawie.  
 
Odbyła się  dyskusja w tym temacie i Komisja zwróciła się do  Pani dyrektor, 
aby wspólnie przeanalizować te wydatki po rozpisaniu na poszczególne 
placówki. 
 
 Ad3. Do Komisji wpłynęły następujące pisma: 
 
1. odpowiedź Burmistrza na  wnioski Komisji Budżetu i Inwestycji nr 6720 i 
6721 z dnia 7 listopada 2012 roku dotyczące dokonania zmiany w załączniku do 
uchwały Nr XV.163.2012. z dnia 27 czerwca 2012 roku w sprawie  zasad 
udzielania dotacji celowych, trybu postępowania w sprawach udzielania dotacji i 
sposobów rozliczania dotacji celowych dla spółek wodnych i wydania opinii 
prawnej odnośnie zasadności udzielonej dotacji dla spółki wodnej, pomimo  
nieprawidłowo wypełnionego wniosku o dotację. Pismo od Burmistrza wraz z 
wnioskami stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
Komisja postanowiła zaprosić Burmistrza w celu wyjaśnienia zaistniałej 
sytuacji, ponieważ wniosek nie został poprawiony i nie zostało przedstawione 
sprawozdanie z rozliczenia dotacji. 
Komisja ponawia wniosek 6720 w którym wykazała inicjatywę uchwałodawczą i 
wnioskuje o realizację wniosku.  
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2. skarga na dyrektora Centrum Kultury Sportu i Rekreacji  w Tłuszczu . 
4 lipca 2012 r. został wydany wyrok przez WSA w Warszawie, który 
zobowiązał dyrektora CKSiR w Tłuszczu do rozpoznania wniosku Skarżącego 
o udostępnienie informacji publicznej oraz zasądził na rzecz Skarżącego zwrot 
kosztów postępowania sądowego. Niestety do dnia wniesienia skargi dyrektor 
CKSiR  nie wykonał prawomocnego orzeczenia sądu w punkcie zwrotu kosztów 
postępowania sądowego.  
Skarga stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu. 
 
Komisja zapoznała się. 
 
3. Mieszkanka Łysobyk, zawodowa aktorka  z dwudziestoletnim stażem chce 
zainteresować swoim projektem artystycznym mającym na celu  „zatrzymanie 
rzeczywistości regionu w kadrze”, podniesienie świadomości historycznej 
naszych mieszkańców, wzbudzenie lokalnego patriotyzmu, co w efekcie ma 
przenieść się na lepszy wizerunek naszej gminy. Powstał scenariusz  filmu 
dokumentalnego częściowo fabularyzowanego, przedstawiający dzieje Tłuszcza 
i okolic, w związku z tym potrzebne  byłoby wsparcie finansowe projektu filmu 
w przyszłorocznym budżecie. Pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokółu. 
 
Komisja opiniuje pozytywnie. 
 
4. Mieszkaniec Łysobyk zwraca się o dofinansowanie jego podróży do Jakucji  
aby w formie fotoreportażu zdokumentować miejsca zsyłki i pracy bohatera 
Wacława Sieroszewskiego, przywracając w ten sposób miejsce należnej mu 
pamięci. Pismo stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
 
Komisja opiniuje pozytywnie.  
 
5. Mieszkaniec Tłuszcza, właściciel działki 1334/18 zwraca się z prośbą o 
sprzedaż w drodze bezprzetargowej działki nr 1337/2 położonej w Tłuszczu 
przy ulicy Ratuszowej, przylegającej do jego działki, co pozwoli  poprawić 
warunki zagospodarowania działki będącej własnością mieszkańca.  
Pismo stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu.  
 
Komisja opiniuje pozytywnie pod warunkiem, że koszty poniesione przez gminę 
nie przekroczą  wartości działki.  
 
Ad4. Zaproszona na dzisiejsze posiedzenie Komisji Pani Renata Duraj 
przedstawiła  informacje odnośnie dużego projektu wodo-kanalizacyjnego.  
Powiedziała, że w  wyniku przetargu wyłoniono 3 Wykonawców  z którymi 
umowy zostaną podpisane  29 listopada 2012 roku, jeżeli nie będzie odwołań. 
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Koszt wykonania ok. 13 mln zł, bez inżyniera kontraktu.  
 
Na posiedzenie Komisji przybyła Pani Skarbnik Gminy i na zapytanie 
Przewodniczącego  Komisji, czy wnioski zakładów budżetowych złożone do 
budżetu gminy na 2013 rok  znalazły odzwierciedlenie w projekcie budżetu 
gminy na 2013 rok odpowiedziała, że nie, ponieważ są spore cięcia i przede 
wszystkim nie są uzgodnione inwestycje.   
Jeżeli chodzi o oświatę, są  zabezpieczone środki na wynagrodzenia, na 
pochodne, natomiast na wydatki rzeczowe też były cięcia.  
 
Przewodniczący Komisji zwracając się do Pani Skarbnik powiedział, że z 
informacji jakie przed chwilą Komisja otrzymała wynika, że wykonanie całego 
przedsięwzięcia związanego z realizacją dużego projektu wodno-
kanalizacyjnego w mieście Tłuszczu będzie kosztowało ok. 14 mln zł i 
zapytał,co w  związku z tym? 
 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że w projekcie budżetu są zabezpieczone środki 
na poziomie takim, jak wynika z rozstrzygniętych przetargów i umów zawartych 
z Mazowiecką Jednostką Wdrażania Projektów Unijnych i harmonogramów 
które zostały złożone.   
Nie ma jeszcze odpowiedzi na złożony wniosek Burmistrza o zwiększenie 
kwoty dofinansowania.  
Jeżeli umowa zostanie podpisana, to część środków z własnego udziału i tak się 
zwolni.  
Jeśli chodzi o projekt budżetu, to został zmniejszony o 14 mln złotych  gdyż 
zostały uwzględnione tylko te inwestycje, które będą realizowane na pewno tzn. 
duży projekt, SUW w Kozłach, hala sportowa w Tłuszczu, dokumentacja na 
zbiornik retencyjny i dużo zadań z funduszu sołeckiego.  
 
Radny Malinowski zapytał, co z budowa kanalizacji w ulicy Radzymińskiej? 
 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że chyba było ustalone, że jeżeli  zwolnią się te 
środki przeznaczone na duży projekt,  to zadanie  będzie realizowane.   
 
Przewodniczący Komisji zapytał, jakie będzie zadłużenie na koniec roku w 
przypadku zwiększonej dotacji? 
 
Pani Skarbnik odpowiedział, że przy zwiększonej dotacji, zadłużenie wzrośnie 
do 55 %, ponieważ będziemy mieli mniejsze dochody, bo zadłużenie liczy się 
do dochodów.   
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Komisja stwierdziła, że po wstępnym zapoznaniu się z projektem budżetu gminy 
na 2013 rok w kształcie  przedstawionym przez Burmistrza, jest on nie do 
przyjęcia.   
 
 Komisja zapoznała się z pozostałymi wnioskami do budżetu gminy na 2013 
rok, które są w posiadaniu Pani Skarbnik. 
 
Komisja ponawia wniosek nr 6720 w którym wykazała inicjatywę  
uchwałodawczą i wnioskuje o realizację wniosku. 
 
Ad5. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 3 grudnia 2012 roku 
godzina 13.00. 
 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
                                                                             
 
                                                                           Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                Mirosław Sobczak 
 
  
Dokument utworzyła:  
Bożena Brzozowska  dnia 3 grudnia  2012 r. 

 
 
 
 


